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Z A P I S N I K 
s 51. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 14. srpnja 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 
 
 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 
Gordana Piskač, pročelnica JUO, Irena Vučenik Šostik, direktorica Turističkog ureda TZ Grada 
Delnica, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Dragan 
Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Hrvoje Zatezalo,  “Risnjak-Delnice” d.o.o, Tomislav Mrle, 
voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Dario 
Medvedec, direktor Goranskog sportskog centra, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i 
financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno 
uređenje i promet, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 
 Izostanak je ispričala Zvezana Jerković. 
 

TJEDNI PLAN 
 
ĐULIO JUSUFI 
- Završavaju se polugodišnji izvještaji, slijede konsolidirani, te polugodišnji za vatrogasce. 
- Do 15. treba napraviti JOPPD za lipanj. 
- Izmjena odluke o pokretanju postupka javne nabave vezano uz radove na trgu. 
- Obračun naknada članovima Povjerenstva za elementarne nepogode. 
- Usporedba nabave osiguranja 2013-2014. 
- Ugovor o osiguranju od posljedica nesretnog slučaja. 
- Isplata putnih naloga i obračun naknade članovima Vijeća. 
- Izvještaj za PDV za lipanj, slanje opomena za nepodmirena dugovanja odnosno izrada ovrha 
- Praćenje energetske učinkovitosti, projekt Škocijan - Risnjak, te projekt povećanje energetske 

učinkovitosti obiteljskih kuća, provedba natječaja i priprema za Fond za zaštitu okoliša i 
energetsku učinkovitost. 

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Pripreme za obilježavanje obljetnice te priprema izlaganja informativnog letka, dogovor sa 

svima koji su nositelji aktivnosti prijedloga programa. 
- Tjedan će biti obilježen pripremama za susret sa gospodinom Stankovićem. 
- Dobili smo od Grada 13.000 kuna za knjige, nabavljamo ih i nadalje. 
- Stručenje knjižne građe. 
- Uvođenje u računalni katalog. 
- Posao oko fizičkog zbrinjavanja doniranih knjiga. 
 



DAVORKA GRGURIĆ 
- Redovni poslovi: ovrhe za komunalnu naknadu, knjiženje, najam za zgradu grada. 
- Dobili smo prijedlog za obnovu postupka za komunalnu naknadu za vojne građevine, Uprava 

za materijalne resurse je dala prijedlog za obnovu postupka. Rješenje od 2006. godine ostaje 
na snazi no oni su poslali nama, a vjerojatno i svima u RH, zahtjev za obnovu postupka, 
pozivaju se na to da vojne građevine nisu taksativno navedene kao građevine za koje se 
naplaćuje komunalni doprinos. Mi smo ih naveli kao poslovne građevine a oni smatraju da su 
to građevine poslovne namjene za koje ne treba plaćati komunalnu naknadu. Pozivaju se i na 
presudu Visokog upravnog suda RH koji je očito donio presudu da se za vojne objekte ne 
plaća komunalna naknada. Radi se o sedam rješenja, treba donijeti rješenje vezano za to da li 
donosimo novo rješenje o oslobađanju od plaćanja komunalne naknade ili ne.  
Tomislav Mrle smatra da najprije treba vidjeti nadležnost. Obnova postupka ide protiv 
konačnog rješenja tijela, a to je nadležnost MORH-a. Također treba vidjeti da li su stvoreni 
novi uvjeti a treba vidjeti i rokove za obnovu postupka. Osim toga navodi da su sva nadležna 
tijela potvrdila naša prvostupanjska rješenja.  
Gradonačelnik smatra da bi nadležno ministarstvo trebalo dati autentično tumačenje Zakona o 
komunalnom gospodarstvu. Poslovni prostor je širok pojam, to je prostor koji služi 
aktivnostima, naravno da oni nisu gospodarski subjekt ali su tamo imali skladišta, to je 
poslovni prostor koji služi za nešto. Osim toga, što se sada promijenilo u odnosu na sve 
godine ranije? Moramo braniti interese grada koji će bitno biti ugroženi ako ostanemo bez tog 
dijela prihoda.   

- Izdaju se rješenja za komunalni doprinos, naknade za nezakonito izgrađene zgrade, izdavanje 
potvrda. 

- Vrši se pregled računa koji su došli, treba vidjeti stanje u proračunu da se pripremimo za 
rebalans ili korekcije u proračunu za jesenske radove. 

- Kontrola radova u Ulici A. G. Matoša. Zbog kiše odgođeno je asfaltiranje. 
- Popis auto olupina i neregistriranih automobila, drva na javnim površinama, prometno 

redarstvo. 
 
HRVOJE ZATEZALO 
- Košnja zelenih površina u S. S. Kranjčevića, A. G. Matoša i A. Šenoe.   
- Košnja groblja u Turkima i Hrvatskom. 
- Sređivanje nasada lavande. 
- Nastavit će se čišćenje ceste od mosta u Gašparcima prema Turkima. 
- Košnja manjih površina u Delnicama, košnja zelenih površina na Brodu na Kupi. 
- Aktivnosti vezane za Kotar fest. 
- Redovno održavanje čistoće. Grad će se čistiti ponedjeljkom, groblje ponedjeljkom i petkom. 
- Postavljene su kante na odmorištima. 
- Čišćenje prostora nakon placa. 
- Postavljeni su znakovi.  
- Na Radničkom domu je dovršeno krovište, sada se radi na fasadi. Također, čisti se prostor 

diska. 
 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
- Sjednica Turističkog vijeća održat će se u srijedu, a sjednica Skupštine u četvrtak. 
- Nužno je izraditi izvješće o radu Turističkog vijeća. 
- Vezano za turistički promet potrebno je završiti obradu podataka za Državni zavod za 

statistiku. 
- Dnevno poslovanje - obračuni i upiti, kontinuirane aktivnosti. 
- Manifestacije: održan je sastanak s GSC vezano uz ne preklapanje manifestacija. Šetnja 

parkom je cjelodnevna manifestacija i bilo bi dobro održati ju 3. kolovoza, a ne 2. kolovoza 



jer je toga dana otvorenje Radničkog doma. Gradonačelnik navodi da treba voditi računa o 
tome što piše u ugovoru između Županije, koja financira koncert Marina i Goranke Tuhtan, 
kako se tu ne bi dogodili problemi.  

- U tijeku je humanitarna vožnja biciklista kroz cijelu Hrvatsku. Sutra će doći u Delnice, GSC 
će im osigurati smještaj. Biciklisti će proći rutu od 1600 kilometara, skupljaju se dobrovoljni 
prilozi za dva dječja sela. Ugostiteljski obrt "Tigar" počastiti će ih kavom, a oni pitaju može li 
im se osigurati doručak. Obzirom da ne zna sve pojedinosti, iste će provjeriti i javiti.  

 
 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- Vježbe, sportske aktivnosti obavljaju se redovito, kao i održavanje vozila. 
- Radi se na sazivanju Upravnog vijeća JVP. 
- Jedan kamion priprema se za servis. 
- Izvršit će se rušenje stabla na Starom Lazu. 
- Uređuje se garažni prostor i košnja površina koje se koriste. 
 
DARIO MEDVEDEC 
- Prostor klizališta s južne i zapadne strane je očišćen i pokošen. 
- Kadetska reprezentacija Hrvatske u rukometu dolazi na pripreme u Delnice, smješteni će biti 

u Hotelu Risnjak, osigurali smo im dvoranu radi treninga.  
- Kreće orijentacijsko takmičenje u dogovoru s klubom RIS. Zatražili su prostor oko dvorane i 

samu sportsku dvoranu. 
- Platak - odrađeno je 4-5 manjih javnih nabava, ovaj tjedan ide velika nabava za izradu 

glavnih i izvedbenih projekata na iznos od 6 milijuna kuna. Procijenjena vrijednost projekta 
je 94 milijuna kuna što iziskuje zahtjevnu natječajnu dokumentaciju. Kriterij za odabir 
projektanta je na bazi ekonomski najpovoljnije ponude, traži se kvaliteta projektanata, što su 
do sada napravili, isprojektirali, što je realizirano od njihovih radova u segmentu arhitekture, 
strojarstva i građevinarstva.  

- U Novom listu napisan je cijeli prilog o Gorskom kotaru koji je na najbolji način prikazan 
kroz sportove i aktivnosti koje se ovdje mogu održavati.  

- Nogometno igralište i početak projektiranja - danas dolaze gospodin Glad i Komadina da 
čujemo njihove potrebe i krećemo u pripremu idejnog rješenja i da pokrenemo što prije 
projektiranje cijele zone oko igrališta i sanacije samog igrališta. 

- Hrvatske šume - kad se dogovori sastanak mi smo na raspolaganju a vezano uz biatlon stazu. 
- Od Udruge "Kupa ima informaciju da će manifestacija "Kupom uzvodno" vjerojatno biti 

odgođena jer je Kupa prehladna, ići će samo polu maraton s večernjim događanjem. 
- Irena Vučenik Šostik navodi da će se 19. 7. održati "Maškarani kotlić" u Parku kojeg 

organizira Mesopusno društvo "Pauše".  
 
GORDANA PISKAČ 
- Nastavljaju se aktivnosti vezane za izgradnju fontane na budućem trgu u Supilovoj ulici, 

došlo je do korekcije u troškovniku od strane projektanta. Razmišljanja smo da betonske 
kubuse, koji su bili u prvoj nabavi, maknemo iz troškovnika i da oni budu predmet posebne 
nabave. Računovodstvo priprema tekst natječaja, mi radimo troškovnik. 

- U utorak je sastanak vezan za izgradnju Supilove ulice po pitanju infrastrukture i uređenja. 
- Potrebno je pregledati proračun da vidimo da li ćemo imati mogućnosti ispuniti želju MO 

Brod na Kupi da se dovrši plato kod mrtvačnice u Kuželju. 
- Suradnja s gospodinom Majnarićem vezano uz obnovljive izvore energije. 
- Potrebno je napraviti nagodbu s Ivanom Frankom, vlasnikom klaonice, a kroz čije dvorište 

moramo proći da bismo došli do deponija za više građevinskog materijala. 



- Podnijet će se zahtjev Zavodu za prostorno planiranje Rijeka radi dostave ažuriranog 
digitalnog katastra.  

 
 
TOMISLAV MRLE 
- Rade se pripreme i izrada materijala za javne potrebe koje slijede na jesen. 
- Dopis je odaslan, te se nada do kraja tjedna stupiti u kontakt s upraviteljem zgrade u Zagrebu 

u kojoj se nalazi stan kojeg je Grad naslijedio.  
- Prošli tjedan izrađen je predugovor vezan za ostavinu iza Janet Majnaric, iskordinirati 

poslove da se isti potpiše.  
- Izrađen je radni materijal vezan za žalbu za grobno mjesto, prema ZUP-u JUO je 2. 

stupanjsko tijelo, te se mora isto dostaviti stranci u skladu s ZUP-om da nas se ne prozove 
radi šutnje administracije.  

- U  četvrtak je sjednica Gradskog vijeća nakon čega slijedi izrada zapisnika, pregled akata, 
pripreme za potpis, objava i sl. 

- Bit će potrebno detaljno proučiti ZUP obzirom na zahtjev MORH-a, no ovako na prvu mislim 
da mi nismo nadležni za obnovu, naime postupanje prema ovom izvanrednom pravnom lijeku 
je takvo da se isto podnosi protiv konačnog rješenja a to je, obzirom da je bila uložena žalba, 
nadležno upravno tijelo PGŽ, no treba sjesti i sve dobro proučiti (što, kako, pod kojim 
uvjetima i u kojem roku). 

- Što se tiče stručnog osposobljavanja, za 8 kandidata dobit će se odobrenja, dok se za 2 
zahtjeva neće jer su se u međuvremenu te osobe zaposlile, te moramo zauzeti stav što i kako 
dalje. 

- Sutra je vjerojatno primopredaja Doma HV. 
 
 
 
Dovršeno u 8,45 
 
 
Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 
 


